



行程亮点

- + 世界文化遗产-白川乡合掌村
- + 高山老街体验日本传统文化
- + 乘船游览伊根舟屋风景
- + 神户布引香草园 - 优雅的乘坐“空中漫步”索道, 俯视神户
- + 心斋桥商业街 - 在大阪购物一定要去
- + 您可以在大阪享受自由的时间游玩环球影城



特色风味餐

6 顿早餐 / 4 顿午餐 / 2 顿晚餐

- + 酒店怀石料理或自助餐, 日式套餐, 日式涮涮锅, 日式天妇罗套餐, 朴叶味噌套餐



温馨住宿

(特别安排1晚住宿温泉酒店)

- + 大阪 - 住宿3晚
- + 神户 - 住宿1晚
- + 滋贺 - 住宿1晚(温泉酒店)
- + 岐阜 - 住宿1晚

备注:

1. 行程若遇到当地的宗教活动、节日庆典或其他无法预知的事件, 以及自然气候等原因而无法安排, 将找其他景点替代。实际行程顺序也将以当地旅行社最后确定为准。
2. 准本公司保留因人力无法预见原因而更改游览景点和行程顺序的权利。恕不预先告知。
3. 行程的中文和英文描述内容若有不同, 将以英文版为准。

第1天

新加坡 ✈️ 大阪

- 齐集新加坡樟宜机场, 飞往“日出之国” - 日本, 开始您愉快的假期。抵达后入住酒店。

第2天

大阪 🚗 神户

- 兵库县神户市滩区清酒厂试饮。
- 神户布引香草园 - 优雅的乘坐“空中漫步”索道, 俯视神户, 尽收眼底的四季色彩以及京都和大阪的全景。
- 神户中华街 - 名为“南京町”, 是指在一条街上的店铺主要以中国的传统店面为主的街道, 是日本神户唐人街。
- 美利坚公园是位于日本兵库县神户市中央区神户港的一座公园。公园建设于1987年, 修筑在美利坚码头和神户港塔之间的填海地上。神户海洋博物馆等神户的地标等也位于这里。
- 神户三宫中心街商店街 - 是神户的一个地区, 是许多交通系统的枢纽。这个地方不仅是当地人的最爱, 也是神户人的最爱。在这里您可以找到最新的流行趋势和各种商店。许多来自神户和神户附近的人前来参观。享受日新月异的三宫。

第3天

神户 🚗 京都 🚗 滋贺

- 天桥立 - 它是一座大自然造就的天然桥, 为日本三景之一。据日本神话记载, 男神伊邪那岐为见女神伊邪那美, 搭建了这座“桥梁”以连接天上和她的住处。这是以日本海和大江山为源头的野田川造就的天然艺术品, 其神秘之美搭配上白色沙滩与浓绿松树, 可谓是天下绝景。
- 伊根舟屋 - 位于海之京都的伊根湾, 由于潮水落差较小, 居民在山与海之间的狭小土地上形成聚落, 也发展出独特的“舟屋”建筑。舟屋是指一楼为船舶停靠处, 二楼是生活起居空间的房子。乘船游览伊根湾的风景。

第4天

滋贺 🚗 岐阜

- 白川乡合掌村 - 四面环山、水田纵横, 其独特之处是依然保留日本传统乡村的建筑「合掌造」, 以茅草建成的人字形木屋顶, 全村百多栋房屋, 完全用人手建造, 不需一根铆钉。独特的建筑风格, 让合掌村在1995年被列为世界文化遗产。清新脱俗的田园景色, 感受百年人文风情, 因此逐渐闻名世界。
- 高山老街 - 在这条狭窄的街上排列着很有特色的商店、餐馆、饭馆和米酒店。

第5天

岐阜 🚗 滋贺 🚗 大阪

- 采摘水果乐 - 体验及品尝采摘季节水果乐趣。
- 水杉林荫大道 - 植物的稀有种类, 有植物界“活化石”之称, 您可以以水杉为背景拍出一幅幅美丽的照片。
- 童话草根屋(近江八幡) - 连续三年被选为滋贺最受欢迎的景点。他们还参与了近江八幡的传统日本糖果的生产和分级。您甚至可以在小吃并在设施内散步。像这样迷人的童话般的景点, 是最好的 Instagram 景点, 并且总是挤满了很多游客。
- 心斋桥商业街 - 在大阪购物一定要去“心斋桥筋商店街”! 这是一条长约600米, 药妆店、美妆店、服饰店和餐厅等鳞次栉比的大型商店街。

第6天

大阪

- 大阪自由活动。
- 您可以自费参加环球影城一日游。

第7天

大阪 ✈️ 新加坡

- 自由活动。送往机场, 乘搭国际航班返回新加坡。感谢您选择大通旅游!

Valid for Travel from May 2024 onwards
行程自2024年5月开始执行

7D6N (JP7JJ)

Jewel of JAPAN

7天6晚
日本超凡之旅



天桥立



Commonwealth Travel Service Corporation Pte Ltd 大通旅游 (新加坡) 机构有限公司
101 Upper Cross Street #02-67/68/69 People's Park Centre Singapore 058357

Email: salesupport@ctc.com.sg | Website: www.ctc.com.sg | [CTCTravel.sg](https://www.facebook.com/CTCTravel.sg) | [ctctravel.sg](https://www.instagram.com/ctctravel.sg)

For more information, please call International Hotlines: 6535 0001





HIGHLIGHTS

- ✦ **Shirakawago Village** - UNESCO world heritage site in 1995
- ✦ Visit **Takayama San Machi** to see houses dating from the Edo period
- ✦ **Ine Bay Sightseeing Boat**
- ✦ **Nunobiki Herb Garden + Ropeway** The elegant "walk-in-the-sky" ropeway offers a comfortable 10-minute ride with panoramic Kobe views
- ✦ **Shinsaibashi**
- ✦ Free time to enjoy ****Universal Studio****



DELICACIES

6 Breakfasts / 4 Lunches / 2 Dinners

- ✦ Hotel Kaiseki Dinner set or Buffet, Japanese set lunch, Shabu-Shabu, Tempura, Hobamiso set



ACCOMMODATION

(Special Arrange 1N Onsen Hotel)

- ✦ **Osaka** - 3 Nights
- ✦ **Kobe** - 1 Night
- ✦ **Shiga** - 1 Night (Onsen)
- ✦ **Gifu** - 1 Night

*REMARKS:

1. Due to local or religious festivals, unforeseen circumstances, and weather conditions, the sequence of the itinerary may need to be changed, or alternative sites substituted at short notice.
2. We reserve the right to change or amend certain activities/itinerary due to unforeseen circumstances with/without prior notice.
3. In the event of discrepancies between the English and Chinese itineraries, please refer to the English version.



Universal Studio Japan



Ine Funaya



Seasonal Fruit Picking

DAY 1

Singapore ✈️ Osaka

- Assemble at Changi International Airport, have a pleasant flight to the Land of the Rising Sun - **Japan**.

DAY 2

Breakfast/Lunch

Osaka 🚗 Kobe

- **Nada Sake Brewery + Sake Tasting.**
- **Nunobiki Herb Garden + Ropeway** - The elegant "walk-in-the-sky" ropeway offers a comfortable 10-minute ride with panoramic views of all of the colors of the seasons while looking down upon Kobe as well as sweeping views of Kyoto and Osaka.
- **Kobe Chinatown** is a compact Chinatown in central Kobe and a center of the Chinese community in the Kansai Region.
- **Meriken Park** is a nice waterfront park in Kobe's port area. Built on an outcropping of reclaimed land, the park is covered in grassy lawn and open courtyards dotted with a collection of modern art installations and fountains. It is home to some of the city's more iconic contemporary architecture such as the red Kobe Port Tower and the Kobe Maritime Museum.

- **Kobe Sannomiya Shopping area** - is a district in Kobe which is a hub of many transportation systems. The place is a favorite of not only the locals, but also of people in Kobe. It is a place where you can find the latest trends and a variety of shops. Many people from Kobe and near Kobe come to visit. Enjoy the Sannomiya changing day by day.



Amanohashidate

DAY 3

Breakfast/Lunch/Dinner

Kobe 🚗 Kyoto 🚗 Shiga

- **Amanohashidate Kasamatsu Park** - is one of the "Three Most Famous Views in Japan." This natural land bridge is described in legend as having been created by the deity izanagi-no mikoto as a path from the heavens to visit the deity izanami-no-mikoto. Amanohashidate is a natural work of art created by the Sea of Japan and the Noda River, flowing from its source on Mt. Oe. The mysterious beauty, the white sands and green pine trees present a truly superb view. **(Including Lift Chair)**
- **Ine Funaya** - is a seaside village in the "Kyoto by the sea" area, which is in the north of Kyoto Prefecture. Ine lies on the coast of the Sea of Japan and is famous for its wooden boathouses, or "fuaya". Ine's boathouses are famous for their unusual architecture: the bottom story stores a boat and fishing gear, while the second story comprises the living quarters. Have a chance to enjoy **Ine Bay Sightseeing Boat** tour.



Nunobiki

DAY 4

Breakfast/Lunch/Dinner

Shiga 🚗 Gifu

- **Shirakawago Village** - Registered as UNESCO World Heritage Site in 1995, the village is famous for its thatched "Gassho-zukuri" roof, or known as "hand in prayer" style. It is characterized by steeply slanting roof resembling two hands joined like a prayer.
- **Takayama Old Street** - whole streets of houses dating from the Edo Period when the city thrived as a wealthy merchant town.



Takayama Old Street

DAY 5

Breakfast/Lunch

Gifu 🚗 Shiga 🚗 Osaka

- **Seasonal Fruit Picking**
- **Metasequoia Avenue** - A rare species of plants, known as the "living fossil" in the plant world, you can take beautiful photos with the Metasequoia as the background.
- **La Collina Omi Hachiman** has been chosen as the most popular spot in Shiga for three consecutive years. they are also involved in the production and grading of traditional Japanese confectioneries from in Omihachiman. Japanese confectioneries as well as Western confectioneries, like Baum Kuchen, are manufactured in La Collina, and

there are food and beverage spaces divided into Japanese, Western areas. You can even grab a snack and enjoy a walk through the facility. Fascinating fairy-tale-like spots like this make the best Instagram spots and are always crowded with many tourists.

- **Shinsaibashi** - which runs east to Mido-Suji Avenue, is the best-known shopping area in Osaka, and an enduring symbol of the city.

DAY 6

Breakfast

Osaka

- Free and Easy in Osaka.
- **Optional Tour - Universal Studio Japan.**

DAY 7

Breakfast

Osaka ✈️ Singapore

- Free and easy until transfer to airport for your flight back home.
- We hope that you have had an enjoyable vacation with CTC travel and we look forward to your next holiday with us.



Ine Boat



Ice cream



Shirakawago Village